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Protokół XXII/20 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 29 czerwca 2020r. 

 

Z uwagi na stan epidemii obrady odbyły się w trybie zdalnym stosownie do art. 15 zzx 

ustawy  z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. poz. 374, 567 i 568).  

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku, Andrzej Pruś.  

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10:00  i trwały do godz. 16:25. 

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwał mec. Piotr Świerczyński. 

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie XXII sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez Przewodniczącego 

Sejmiku – Pana Andrzeja Prusia. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

4. Wybór sekretarzy obrad. 

5. Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

6. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między 

sesjami. 

7. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gmin 

na zakup średnich samochodów ratowniczo-gaśniczych  i ciężkiego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałka Województwa  

     Pana Andrzeja Bętkowskiego, 

b) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego - wystąpienie Przewodniczącego 

Komisji  

Pana Macieja Gawina, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej Komisji 

Pani Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej gminom 

z powiatów objętych testowaniem Modelu Kooperacji w ramach projektu pn. „Liderzy 

Kooperacji” z terenu województwa świętokrzyskiego: 

a) przedstawienie projektu uchwały- wystąpienie Wicemarszałek Województwa 

Pani Renaty Janik, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 
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d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa 

 Pani Marii Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 2041: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa 

 Pani Marii Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2020 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa  

Pani  Marii Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki długoterminowej w Banku Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu województwa świętokrzyskiego w latach 2019-2022: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa  

Pani  Marii Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/73/19 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 25 lutego 2019 r. w sprawie określenia zasad, 

trybu i harmonogramu opracowania Strategii Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego 

2030+: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałka Województwa  

     Pana Andrzeja Bętkowskiego, 

b)  stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obwieszczenia w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w sprawie uchwalenia 

Statutu Województwa Świętokrzyskiego: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Statutowej 

Pana Sławomira Gierady, 
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b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zakończenia prac doraźnej Komisji Statutowej: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Komisji Statutowej 

Pana Sławomira Gierady, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,  

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

położonym na obszarze województwa świętokrzyskiego: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałka Województwa  

     Pana Andrzeja Bętkowskiego, 

b)  stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącej Komisji  

 Pani Agnieszki Buras, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy 

Społecznej za rok 2019: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałek Województwa 

Pani Renaty Janik, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie  

Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Marszałka  

Województwa Świętokrzyskiego umowy z Powiatem Starachowickim na realizację  

inwestycji obejmującej lata budżetowe 2020-2022, w ramach zadania pn.: 

„Dofinansowanie  

robót budowlanych w rozumieniu przepisów ustawy Prawo budowlane, dotyczących    

obiektów służących rehabilitacji, w związku z potrzebami osób niepełnosprawnych,  

z wyjątkiem rozbiórki tych obiektów”: 

a) przedstawienie projektu uchwały- wystąpienie Wicemarszałek Województwa 

Pani Renaty Janik, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie  

Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/263/20 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 27 kwietnia 2020 r. w sprawie określenia zadań 

Samorządu Województwa Świętokrzyskiego, które mogą być dofinansowane w 2020 r. 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych: 

a) przedstawienie projektu uchwały- wystąpienie Wicemarszałek Województwa 

Pani Renaty     Janik, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie  

Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 
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21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stypendium przyznawanego przez 

Województwo Świętokrzyskie studentom kształcącym się na kierunku lekarskim: 

a) przedstawienie projektu  uchwały – wystąpienie Wicemarszałka Województwa  

Pana  Marka Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony, 

c) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącej 

Komisji Pani Agnieszki Buras, 

d) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej  Komisji 

Pani Magdaleny Zieleń, 

e) dyskusja, 

f) głosowanie uchwały.  

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie o zmianie uchwały w sprawie nadania Statutu     

Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej Górze: 

a)  przedstawienie projektu  uchwały – wystąpienie Wicemarszałka Województwa  

Pana  Marka Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Wojewódzkiemu Szpitalowi 

Zespolonemu w Kielcach na wynajem pomieszczeń o łącznej powierzchni 970,29 m², 

na okres jednego roku: 

a) przedstawienie projektu  uchwały – wystąpienie Wicemarszałka Województwa  

Pana Marka Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Wojewódzkiemu Szpitalowi 

Zespolonemu w Kielcach na wydzierżawienie Uniwersytetowi Jana Kochanowskiego 

w Kielcach pomieszczeń po byłym Zakładzie Medycyny Sądowej w Kielcach, 

ul. Radiowa 7, o łącznej powierzchni 239,90 m², na okres 3 lat: 

a) przedstawienie projektu  uchwały – wystąpienie Wicemarszałka Województwa  

Pana Marka Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego w sprawie podziału województwa świętokrzyskiego 

na obwody łowieckie oraz zaliczenia obwodów łowieckich do kategorii i skierowania 

go do zaopiniowania przez Zespół opiniodawczo-doradczy: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – wystąpienie 

Przewodniczącego    

         Komisji Pana Artura Konarskiego, 

c) dyskusja, 
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d) głosowanie uchwały. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia „Programu ochrony powietrza 

dla województwa świętokrzyskiego wraz z planem działań krótkoterminowych”: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – wystąpienie Przewodniczącego    

Komisji Pana Artura Konarskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa 

świętokrzyskiego ograniczeń i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których 

następuje spalanie paliw: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – wystąpienie Przewodniczącego  

Komisji Pana Artura Konarskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy sprzedaży, nieruchomości położonej 

w gminie Bałtów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Okół, jako 

działka nr 3594/2 o pow. 0,0826 ha: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia,  

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyłączenia z Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Morawicy Policealnej Szkoły w Morawicy oraz jej 

likwidacji: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Tomasza 

Jamki, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącej Komisji 

Pani Agnieszki Buras, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyłączenia z Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Skarżysku- Kamiennej Policealnej Szkoły w Skarżysku - 

Kamiennej oraz jej likwidacji: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Tomasza 

Jamki, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącej Komisji  

 Pani Agnieszki Buras, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

31. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego do Regionalnej Rady Ochrony Przyrody działającej 

przy Regionalnym Dyrektorze Ochrony Środowiska w Kielcach: 
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a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska Pana Artura Konarskiego, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Edukacji, Kultury 

i Sportu: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Sejmiku   

Pana Andrzeja Prusia, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

33. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Samorządu 

Terytorialnego: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącego Sejmiku   

Pana Andrzeja Prusia, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

34. Informacja z realizacji Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 za rok 2019. 

35. Raport z realizacji „Priorytetów współpracy zagranicznej województwa 

świętokrzyskiego” za rok 2019. 

36. Interpelacje i zapytania radnych. 

37. Sprawy różne. 

38. Zamknięcie XXII sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

 

W związku z wejściem w życie z dniem 25 maja 2018r. rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych 

w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich 

danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (RODO) uczestnicy sesji zostali zapoznani 

z komunikatem, że przebieg obrad będzie transmitowany on-line na stronie internetowej 

Województwa Świętokrzyskiego.   

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające zdarzenia i pełne wypowiedzi osób 

uczestniczących w sesji Sejmiku jest udostępnione na stronie samorządu województwa oraz 

w Biuletynie Informacji Publicznej pod linkiem: 

https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-

kadencji-lata-2018-2023/8278-xxii-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-

kielcach.html 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku otworzył obrady XXI sesji Sejmiku, zarządzonej w trybie obrad 

zdalnych z użyciem systemu e Sesja i telekonferencji. Następnie powitał radnych zgodnie 

z załączoną listą obecności (wydruk z systemu eSesja - zał. nr 1), Zarząd Województwa 

z panem Marszałkiem, panią Skarbnik Województwa oraz wszystkich gości, którzy 

na bieżąco śledzili obrady na stronie internetowej.  

 

 

https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/8278-xxii-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/8278-xxii-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/8278-xxii-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
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Ad 2. 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 24 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. Poinformował również, 

że sprawdzanie kworum będzie się odbywało przed głosowaniem w każdym punkcie.  

Ad 3. 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o zgłoszenie wniosków o uzupełnienie porządku obrad. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń, porządek obrad został przyjęty w zaproponowanym 

brzmieniu.  

  

Ad 4. 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że pomimo zdalnego trybu prowadzenia sesji 

obowiązują zapisy Statutu Województwa dotyczące wyboru sekretarzy obrad.  Rolą 

wskazanych osób będzie przede wszystkim nadzorowanie sporządzenia protokołu XXII sesji. 

 

 Na sekretarzy obrad Sejmik wybrał radnych Grzegorza Banasia oraz Arkadiusza Bąka. 

 

Ad 5.  

Z uwagi na brak wniosków o uzupełnienie porządku obrad, głosowań nie przeprowadzono. 

 

Ad 6. 

Radni otrzymali Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego 

w okresie między sesjami: od 16.04.2020 r. do 08.06.2020 r. (zał. nr 2).  

 

Sejmik bez uwag przyjął ww. Sprawozdanie. 

 

Ad 7 

Radni otrzymali Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku 

o działaniach podejmowanych między sesjami (zał. nr 3). 

 

Sejmik bez uwag przyjął ww.  Informację. 

 

Ad 8.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gmin 

na zakup średnich samochodów ratowniczo-gaśniczych  i ciężkiego samochodu ratowniczo-

gaśniczego (zał. nr 4). 

 

Głos zabrał Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, który przedstawił projekt 

uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Maciej Gowin, Przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez ww. Komisję 

(Opinia Nr 16/20 stanowi zał. nr 5).  
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Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez ww. Komisję (Opinia Nr 89/20 

stanowi zał. nr 6).  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Arkadiusz Bąk,  

radny Marek Strzała, Wiceprzewodniczący Sejmiku, 

radny Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Gmin na zakup średnich samochodów ratowniczo-gaśniczych  i ciężkiego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, 

kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/273/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

i stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad 9. 

Radni otrzymali projekt rozpatrzenia w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej gminom 

z powiatów objętych testowaniem Modelu Kooperacji w ramach projektu pn. „Liderzy 

Kooperacji” z terenu województwa świętokrzyskiego (zał. nr 9). 

 

Głos zabrała Renata Janik, Wicemarszałek Województwa, która przedstawiła projekt 

uchwały, a  następnie poprosiła o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 

i Spraw Rodziny, poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez 

ww. Komisję ( Opinia Nr 57/20 stanowi zał. nr 10). 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez ww. Komisję (Opinia Nr 90/20 

stanowi zał. nr 11).  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Grzegorz Świercz, 
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radna Renata Janik, 

radny Arkadiusz Bąk, 

radny Grzegorz Gałuszka. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej gminom z powiatów objętych testowaniem Modelu Kooperacji w ramach 

projektu pn. „Liderzy Kooperacji” z terenu województwa świętokrzyskiego. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/274/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 25 głosami „za” przy 3 głosach „przeciw” i stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Ad 10. 

Radni otrzymali projekt w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaniechania 

realizacji przedsięwzięcia (zał. nr 14). 

 

Głos zabrała Maria Fidzińska- Dziurzyńska, Skarbnik Województwa, która przedstawiła 

projekt uchwały, a  następnie poprosiła o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez ww. Komisję (Opinia Nr 93/20 

stanowi zał. nr 15).  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Grzegorz Świercz, 

radny Arkadiusz Bąk, 

radny Tadeusz Kowalczyk, 

radny Marek Strzała, 

Radny Marek Bogusławski. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 29 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały 

w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 
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Uchwała Nr XXII/275/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 27 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

 

Ad 11 i 12. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 11 i 12 z porządku 

obrad mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawie: 

 - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 

2041 (zał. nr 18), 

- zmian w budżecie województwa na 2020 rok (zał. nr 19). 

 

Głos zabrała Maria Fidzińska- Dziurzyńska, Skarbnik Województwa, która przedstawiła 

projekty uchwał, a  następnie poprosiła o przyjęcie ich przez Sejmik. 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję (Opinie Nr 94/20 oraz 

95/20 stanowią zał. nr 20 i 21).  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Andrzej Swajda, 

Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa, 

radny Leszek Wawrzyła, 

radny Arkadiusz Bąk. 

     

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 29 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 2041. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/276/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 22 głosami „za” przy 7 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 22 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 23 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie województwa na 2020 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 
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Uchwała Nr XXII/277/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 22 głosami „za” przy 7 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 24 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 25 do protokołu. 

 

Ad 13. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej w Banku Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie planowanego 

deficytu budżetu województwa świętokrzyskiego w latach 2019-2022. (zał. nr 26). 

 

Głos zabrała Maria Fidzińska- Dziurzyńska, Skarbnik Województwa, która przedstawiła 

projekt uchwały, a  następnie poprosiła o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez ww. Komisję (Opinie Nr 92/20 

stanowi zał. nr 27.  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 29 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Banku Rozwoju Rady Europy (CEB) 

na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu województwa świętokrzyskiego w latach 

2019-2022. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał 

się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/278/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. „za” oddano 21 głosów, „przeciw”  1 głos, 7 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała 

stanowi zał.  nr 28 do protokołu.   

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 29 do protokołu. 

 

Ad 14. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/73/19 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 25 lutego 2019 r. w sprawie określenia zasad, trybu 

i harmonogramu opracowania Strategii Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego 2030+ 

(zał. nr 30). 

 

Głos zabrał Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, który przedstawił projekt 

uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie go przez Sejmik. 
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Radny Grzegorz Banaś  Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i 

Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 49/20 stanowi zał. nr 31). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 29 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/73/19 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 25 lutego 2019 r. w sprawie określenia 

zasad, trybu i harmonogramu opracowania Strategii Rozwoju Województwa 

Świętokrzyskiego 2030+. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, 

kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/279/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. „za” oddano 28 głosów przy 1 głosie „wstrzymującym się”. Uchwała stanowi zał. nr 32 do 

protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 33 do protokołu. 

 

Ad 15 i 16. 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawie: 

-  obwieszczenia  i ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego w sprawie uchwalenia Statutu Województwa Świętokrzyskiego oraz   

zakończenia prac doraźnej Komisji Statutowej (zał. nr 34), 

- sprawie zakończenia prac doraźnej Komisji Statutowej (zał. nr 35). 

 

Głos zabrał Sławomir Gierada, Przewodniczący Komisji Statutowej, który przedstawił 

projekty uchwał, a  następnie poprosił o ich przyjęcie przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku złożył na ręce Przewodniczącego Komisji Statutowej - 

Sławomira Gierady, jak również członków tej komisji - w imieniu swoim i całego Sejmiku - 

serdeczne podziękowania za świetnie wykonaną pracę legislacyjną. Statut WŚ jest obecnie 

aktem w pełni opowiadającym nie tylko aktualnym regulacjom ustawy ustrojowej, ale 

również oczekiwaniom radnych i Zarządu Województwa. Przewodniczący Sejmiku 

poinformował, że po publikacji tekstu jednolitego w Dzienniku Urzędowym Kancelaria 

Sejmiku zamieści go w Informatorze systemu eSesja oraz przygotuje w wersji tekstowej dla 

państwa Radnych i Zarządu Województwa.  

 

Następnie otworzył dyskusję. 
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Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 29 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie obwieszczenia  i ogłoszenia 

tekstu jednolitego uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w sprawie uchwalenia 

Statutu Województwa Świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/280/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik tj.  28 głosami „za” 

przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 36 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 37 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zakończenia 

prac doraźnej Komisji Statutowej. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/281/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

i stanowi zał. nr 38 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 39 do protokołu. 

 

Ad 17. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,  

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

położonym na obszarze województwa świętokrzyskiego ( zał. nr 40). 

 

Głos zabrał Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, który przedstawił projekt 

uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radna Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 44/20 stanowi zał. nr 41). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Arkadiusz Bąk, 

Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, 

radny Grzegorz Świercz,  

Magdalena Kusztal, Dyrektor Departamentu Kultury i Dziedzictwa Narodowego.  
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Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 29 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków, położonym na obszarze województwa świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/282/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 27 głosami „za” przy1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 42 

do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 43 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił 15 minutowa przerwę techniczną. 

 

Po przerwie Przewodniczący Sejmiku wznowił obrady. 

 

Następnie poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie 

ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym samym zachowane było kworum 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad 18. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej 

za rok 2019 ( zał. nr 44). 

 

Głos zabrała Renata Janik, Wicemarszałek Województwa, która przedstawiła projekt 

uchwały, a  następnie poprosiła o jego przyjęcie przez Sejmik. 

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 

i Spraw Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez 

Komisję (Opinia Nr 58/20 stanowi zał. nr 45). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Radny Paweł Krakowiak zwrócił się z prośbą o zapisanie w protokole oddania głosu „za” 

projektem uchwały w pkt. 17, gdyż w wyniku błędu, jego głos został zapisany w systemie 

jako „przeciw”. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Arkadiusz Bąk, 

Renata Janik, Wicemarszałek Województwa. 
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Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów 

Pomocy Społecznej za rok 2019. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/283/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 25 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi 

zał. nr 46 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 47 do protokołu. 

 

Ad 19.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Marszałka  

Województwa Świętokrzyskiego umowy z Powiatem Starachowickim na realizację  

inwestycji obejmującej lata budżetowe 2020-2022, w ramach zadania pn.: „Dofinansowanie  

robót budowlanych w rozumieniu przepisów ustawy Prawo budowlane, dotyczących    

obiektów służących rehabilitacji, w związku z potrzebami osób niepełnosprawnych,  

z wyjątkiem rozbiórki tych obiektów” (zał. nr 48). 

 

Głos zabrała Renata Janik, Wicemarszałek Województwa, która przedstawiła projekt 

uchwały, a  następnie poprosiła o jego przyjęcie przez Sejmik. 

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 

i Spraw Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez 

Komisję (Opinia Nr 59/20 stanowi zał. nr 49). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Marszałka Województwa Świętokrzyskiego umowy z Powiatem Starachowickim 

na realizację inwestycji obejmującej lata budżetowe 2020-2022, w ramach zadania pn.: 

„Dofinansowanie robót budowlanych w rozumieniu przepisów ustawy Prawo budowlane, 

dotyczących obiektów służących rehabilitacji, w związku z potrzebami osób 

niepełnosprawnych,  

z wyjątkiem rozbiórki tych obiektów”. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 
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Uchwała Nr XXII/284/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 27 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 50 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 51 do protokołu. 

 

Ad 20. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/263/20 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 27 kwietnia 2020 r. w sprawie określenia zadań 

Samorządu Województwa Świętokrzyskiego, które mogą być dofinansowane w 2020 r. 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (zał. nr 52). 

 

Głos zabrała Renata Janik, Wicemarszałek Województwa, która przedstawiła projekt 

uchwały, a  następnie poprosiła o jego przyjęcie przez Sejmik. 

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 

i Spraw Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez 

Komisję (Opinia Nr 60/20 stanowi zał. nr 53). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Grzegorz Świercz, 

Renata Janik, Wicemarszałek Województwa. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 29 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXI/263/20 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 27 kwietnia 2020 r. 

w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa Świętokrzyskiego, które mogą 

być dofinansowane w 2020 r. ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, 

kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/285/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 24 głosami „za” , przy 3 głosach „przeciw” i 2 głosach „ wstrzymujących się” i stanowi 

zał. nr 54 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 55 do protokołu. 
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Ad 21. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie stypendium przyznawanego przez Województwo 

Świętokrzyskie studentom kształcącym się na kierunku lekarskim (zał. nr 56). 

 

Głos zabrał Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa, który przedstawił projekt 

uchwały oraz zgłosił  autopoprawkę Zarządu Województwa, która dotyczyła paragrafu 3, 

poprzez nadanie mu  następującego brzmienia: „ Do spraw wszczętych na podstawie uchwały, 

o której mowa w paragrafie 2, a nie zakończonych do dnia wejścia w życie niniejszej uchwały 

zastosowanie mają dotychczasowe przepisy z uwzględnieniem paragrafu 9 ust. 5 zasad 

przyznawania stypendium dla studentów kształcących się na kierunku lekarskim przyjętych 

niniejszą uchwałą”. Następnie poprosił przyjęcie o ww. projektu wraz z autopoprawką 

Zarządu Województwa.  

 

Treść autopoprawki stanowi załącznik 56a do protokołu.  

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki społecznej 

i Spraw Rodziny w imieniu Komisji zaproponował wprowadzenie następujących poprawek: 

1) W paragrafie 8 ust. 2 dodaje się ust. 2a w brzmieniu: „Student jest zobowiązany załączyć 

do umowy zabezpieczenie w postaci weksla in blanko wraz z deklaracją wekslową”.  

2) Po paragrafie 10 dodaje się paragraf 11 w brzmieniu:  

paragraf 11 „Obsługę: 

 1.  organizacyjną - związaną ze stypendium dla studentów kształcących się na kierunku 

lekarskim prowadzi departament właściwy do spraw ochrony zdrowia Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego w Kielcach.  

2. finansową - związaną z wypłatą stypendium oraz przyjmowaniem, przechowywaniem  

i zwrotem weksla wraz deklaracją wekslową prowadzi departament właściwy do spraw 

budżetu i finansów Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego w Kielcach.  

 

Skutkiem wprowadzonych zmian była zmiana uzasadnienia poprzez wykreślenie zapisu 

dotyczącego rezygnacji z zabezpieczenia wekslowego. 

 

Następnie poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

wraz z ww. poprawkami (Opinia Nr 56/20 stanowi zał. nr 57). 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 91/20 

stanowią zał. nr 58).  

 

Radna Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu   

poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez  Komisję (Opinia 

Nr 41/20 stanowi zał. nr 59). 

 

Wicemarszałek Marek Bogusławski poinformował, że Zarząd Województwa przychyla się do 

poprawek Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny przedstawionych przez 

Przewodniczącego Waldemara Wronę. 
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Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Grzegorz Gałuszka, 

radny Grzegorz Świercz, 

radny Marek Strzała. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 29 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie pierwszą ze zgłoszonych poprawek przez Komisję 

Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny. Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

poprawki, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Pierwsza poprawka zgłoszona przez Komisję, została przyjęta przez Sejmik większością 

głosów tj. 28 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 60 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie drugą ze zgłoszonych poprawek przez 

Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny. Zapytał, kto z radnych jest 

za przyjęciem poprawki, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Druga poprawka zgłoszona przez Komisję, została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 28 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 61 do protokołu. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stypendium przyznawanego 

przez Województwo Świętokrzyskie studentom kształcącym się na kierunku lekarskim wraz 

z autopoprawką Zarządu Województwa i zgłoszonymi poprawkami przez Komisję Zdrowia, 

Polityki Społecznej i Spraw Rodziny  Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/286/20 w ww. sprawie  została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 28 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 62 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 63 do protokołu. 

 

Ad 22. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie o zmianie uchwały w sprawie nadania Statutu     

  Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej Górze (zał. nr 64). 
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Głos zabrał Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa, który przedstawił projekt 

uchwały, a następnie poprosił o przyjęcie ww. projektu przez Sejmik. 

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 

i Spraw Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez 

Komisję (Opinia Nr 53/20 stanowi zał. nr 65). 

 

Radny Grzegorz Gałuszka zwrócił się z prośbą o zapisanie w protokole oddania głosu „za” 

projektem uchwały w pkt. 21, gdyż w wyniku błędu, jego głos został zapisany w systemie 

jako „wstrzymuję się”. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 29 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie o zmianie uchwały w sprawie 

nadania Statutu  Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej 

Górze. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał 

się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/287/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 29 głosami „za” i stanowi zał. nr 66 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 67 do protokołu. 

 

Ad 23. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody Wojewódzkiemu Szpitalowi 

Zespolonemu w Kielcach na wynajem pomieszczeń o łącznej powierzchni 970,29 m², 

na okres jednego roku (zał. nr 68). 

 

Głos zabrał Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa, który przedstawił projekt 

uchwały, a następnie poprosił o przyjęcie ww. projektu przez Sejmik. 

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 

i Spraw Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez 

Komisję (Opinia Nr 54/20 stanowi zał. nr 69). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

radny Grzegorz Gałuszka, 

radny Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

Wojewódzkiemu Szpitalowi Zespolonemu w Kielcach na wynajem pomieszczeń o łącznej 

powierzchni 970,29 m², na okres jednego roku. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/288/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 28 głosami „za” i stanowi zał. nr 70 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 71 do protokołu. 

 

Ad 24. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody Wojewódzkiemu Szpitalowi 

Zespolonemu w Kielcach na wydzierżawienie Uniwersytetowi Jana Kochanowskiego 

w Kielcach pomieszczeń po byłym Zakładzie Medycyny Sądowej w Kielcach, ul. Radiowa 7, 

o łącznej powierzchni 239,90 m², na okres 3 lat (zał. nr 72). 

 

Głos zabrał Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa, który przedstawił projekt 

uchwały, a następnie zwrócił się o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 

i Spraw Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez 

Komisję (Opinia Nr 55/20 stanowi zał. nr 73). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Grzegorz Gałuszka, 

radny Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa, 

radny Grzegorz Świercz. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

Wojewódzkiemu Szpitalowi Zespolonemu w Kielcach na wydzierżawienie Uniwersytetowi 

Jana Kochanowskiego w Kielcach pomieszczeń po byłym Zakładzie Medycyny Sądowej 
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w Kielcach, ul. Radiowa 7, o łącznej powierzchni 239,90 m², na okres 3 lat. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/289/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 27 głosami „za”  przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 74 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 75 do protokołu. 

 

Ad 25. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie podziału 

województwa świętokrzyskiego na obwody łowieckie oraz zaliczenia obwodów łowieckich 

do kategorii i skierowania go  do zaopiniowania przez Zespół opiniodawczo-doradczy.  (zał. 

nr 76). 

 

Głos zabrał Marek Jońca, Członek Zarządu, który przedstawił projekt uchwały, a następnie 

zwrócił się o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Artur Konarski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 25/20 stanowi zał. nr 77). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały w 

sprawie podziału województwa świętokrzyskiego na obwody łowieckie oraz zaliczenia 

obwodów łowieckich do kategorii i skierowania go do zaopiniowania przez Zespół 

opiniodawczo-doradczy. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, 

kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/290/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 25 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” oraz 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi 

zał. nr 78 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 79 do protokołu. 
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Ad 26. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie określenia „Programu ochrony powietrza 

dla województwa świętokrzyskiego wraz z planem działań krótkoterminowych” (zał. nr 80). 

 

Głos zabrał Marek Jońca, Członek Zarządu, który przedstawił projekt uchwały, a następnie 

zwrócił się o przyjęcie go przez Sejmik. Jednocześnie przedstawił poprawkę o charakterze 

redakcyjnym polegającą na zamianie pól w tabeli nr 27 na str. 50 w kolumnach: 4, 5, 7 i 8 

oznaczonych błędnie „SO2” na kolejno: „PM2,5”, B(a)P, „NOx”, oraz „CO”. 

 

Radny Artur Konarski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 26/20 stanowi zał. nr 81). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Tadeusz Kowalczyk, 

Radny Mieczysław Sas. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia „Programu ochrony 

powietrza dla województwa świętokrzyskiego wraz z planem działań krótkoterminowych” 

wraz z korektą redakcyjną.  Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/291/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 27 głosami „za” i stanowi zał. nr 82 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 83 do protokołu. 

 

Ad 27. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa 

świętokrzyskiego ograniczeń i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których 

następuje spalanie paliw (zał. nr 84). 

 

Głos zabrał Marek Jońca, Członek Zarządu, który przedstawił projekt uchwały, a następnie 

zwrócił się o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radny Artur Konarski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 27/20 stanowi zał. nr 85). 
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Radny Henryk Milcarz, Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że w wyniku 

problemów technicznych, nie mógł oddać głosu w punkcie 26. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Mieczysław Sas,  

radny Marek Jońca, Członek Zarządu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na obszarze 

województwa świętokrzyskiego ograniczeń i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, 

w których następuje spalanie paliw. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/292/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością  głosów 

tj. 25 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 86 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 87 do protokołu. 

 

Ad 28. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy sprzedaży, nieruchomości położonej 

w gminie Bałtów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Okół, jako działka 

nr 3594/2 o pow. 0,0826 ha (zał. nr 88). 

 

Głos zabrał Marek Jońca, Członek Zarządu, który przedstawił projekt uchwały, a następnie 

zwrócił się o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 48/20 stanowi zał. nr 89). 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez ww. Komisję (Opinia Nr 96/20 

stanowi zał. nr 90. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Arkadiusz Bąk, 

radny Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa, 
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radny Grzegorz Świercz, 

radny Marek Jońca, Członek Zarządu, 

radny Paweł Krakowiak, 

radny Grzegorz Banaś, 

radny Mieczysław Gębski,  

radny Jan Maćkowiak, 

Przewodniczący Sejmiku Andrzej Pruś.  

 

W trakcie dyskusji radny Grzegorz Świercz zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku 

omawianego projektu, i przekazania go  pod ocenę Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Sejmiku – nawiązał do prowadzonej  aktualnie kontroli Świętokrzyskiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich przez Komisję Rewizyjną Sejmiku.  

 

Pod koniec dyskusji radny Grzegorz Świercz wycofał wcześniej zgłoszony wniosek 

formalny. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 24 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na 

rzecz Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy sprzedaży, nieruchomości 

położonej w gminie Bałtów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Okół, 

jako działka nr 3594/2 o pow. 0,0826 ha. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/293/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością  głosów 

tj. 14 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” oraz 8 głosami „wstrzymującymi się” i stanowi 

zał. nr 91 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 92 do protokołu. 

 

Ad 29. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyłączenia z Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego w Morawicy Policealnej Szkoły w Morawicy oraz jej likwidacji: (zał. nr 93). 

 

Głos zabrał Tomasz Jamka, Członek Zarządu, który przedstawił projekt uchwały, 

a następnie zwrócił się o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radna Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 42/20 stanowi zał. nr 94). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 
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Głosów w dyskusji nie było.  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 23 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyłączenia z Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Morawicy Policealnej Szkoły w Morawicy oraz 

jej likwidacji. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, 

kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/294/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 23 głosami „za” i stanowi zał. nr 95 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 96 do protokołu. 

 

Ad 30. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyłączenia z Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Skarżysku- Kamiennej Policealnej Szkoły w Skarżysku - Kamiennej oraz    

jej likwidacji: (zał. nr 97). 

 

Głos zabrał Tomasz Jamka, Członek Zarządu, który przedstawił projekt uchwały, 

a następnie zwrócił się o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radna Agnieszka Buras, Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 43/20 stanowi zał. nr 98). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrał radny Tadeusz Kowalczyk. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 23 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyłączenia z Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Skarżysku- Kamiennej Policealnej Szkoły 

w Skarżysku - Kamiennej oraz jej likwidacji. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/295/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 21 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 99 do protokołu. 
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Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 100 do protokołu. 

 

Ad 31. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego do Regionalnej Rady Ochrony Przyrody działającej przy 

Regionalnym Dyrektorze Ochrony Środowiska w Kielcach” (zał. nr 101). 

 

Przewodniczącego Sejmiku  poinformował, że Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska 

w Kielcach zwrócił się o delegowanie przedstawiciela Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego do Regionalnej Rady Ochrony Przyrody w Kielcach na kadencję 2020-

2025.  

 

Korespondencja została zadekretowana na Komisję Rolnictwa i Ochrony Środowiska celem 

przygotowania inicjatywy uchwałodawczej oraz rekomendowania kandydata/kandydatów 

na przedstawiciela.  

 

Głos zabrał radny Artur Konarski Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, który przedstawił projekt uchwały, jednocześnie rekomendując w imieniu 

komisji kandydatów: pana Piotra Żołądka oraz pana Artura Konarskiego. Stanowisko 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska stanowi zał. nr 102 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są inne kandydatury. 

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że radny Piotr Żołądek na posiedzeniu Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska wyraził chęć na kandydowanie.  

 

Następnie zapytał radnego Artura Konarskiego, czy  wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Uzyskał odpowiedź pozytywną. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji zabrali: 

radny Jan Maćkowiak,  

radny Artur Konarski,  

radny Andrzej Swajda,  

radny Marek Jońca, Członek Zarządu,  

Przewodniczący Sejmiku Andrzej Pruś, 

radny Henryk Milcarz, 

radny Tadeusz Kowalczyk,  

radny Arkadiusz Bąk, 

radny Grzegorz Banaś. 
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W trakcie dyskusji radny Andrzej Swajda złożył wniosek formalny o ponowne skierowanie 

projektu uchwały pod obrady Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, z uwagi na fakt, że 

członkowie Komisji byli przekonani, iż mogą rekomendować dwóch kandydatów na 

przedstawicieli.  

 

Rany Artur Konarski ponowił wniosek radnego Andrzeja Swajdy. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 21 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek formalny w sprawie odesłania 

projektu uchwały do Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik większością głosów tj. 18 głosami „za” 

przy 1 głosie „przeciw” oraz 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 103 do protokołu. 

 

Ad 32. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Edukacji, Kultury 

i Sportu (zał. nr 104). 

 

Głos zabrał Przewodniczący Sejmiku Andrzej Pruś, który przedstawił projekt uchwały. 

Następnie zwrócił się o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 22 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w składu osobowego Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, 

kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/296/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 21 głosami „za” i stanowi zał. nr 105 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 106 do protokołu. 
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Ad 33. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Samorządu 

Terytorialnego (zał. nr 107). 

 

Głos zabrał Przewodniczący Sejmiku Andrzej Pruś, który przedstawił projekt uchwały. 

Następnie zwrócił się o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 21 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w składu osobowego Komisji Samorządu 

Terytorialnego. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciw, 

kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Uchwała Nr XXII/297/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie 

tj. 21 głosami „za” i stanowi zał. nr 108 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 109 do protokołu. 

 

Ad 34.  

Radni otrzymali Informację z realizacji Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 za rok 2019 (zał. nr 110). 

 

Sejmik bez uwag przyjął ww. Informację. 

 

 

Ad 35. 

Radni otrzymali Raport z realizacji „Priorytetów współpracy zagranicznej województwa 

świętokrzyskiego” za rok 2019 (zał. nr 111). 

 

Sejmik bez uwag przyjął ww. Raport. 

 

Ad 36. 

Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Artur Konarski poinformował, że z uwagi na burzę nie mógł uczestniczyć 

w głosowaniu  w  pkt. 33 porządku obrad sesji. 

 

Radny Marcin Piętak zaprosił radnych na Walne Zgromadzenie Regionalnej Organizacji 

Turystycznej na godz. 11:00 w dniu 30 czerwca br. w Targach Kielce w Sali Omega. 
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Radny Arkadiusz Bąk ponowił temat Muzeum Regionalnego w Ostrowcu Św. Poprosił  

o  informacje na temat działań podjętych w celu finansowania Muzeum w Krzemionkach. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w razie zgłoszenia interpelacji i zapytań należy 

przesłać ich wersje elektroniczne na adres mailowy sekretariatu Kancelarii Sejmiku.  

 

Ad 37. 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że: 

1) Kolejna sesja Sejmiku odbędzie się w dniu 14 lipca br. Będzie to sesja absolutoryjna. 

Poprzedzą ją posiedzenia Komisji odpowiednio w dniach: 6-10 czerwca. Poprosił 

radnych o rezerwację ww. terminów w swoich kalendarzach. Tryb obrad (zdalny lub 

stacjonarny) będzie uzależniony od bieżącej sytuacji epidemiologicznej w dniu 

zwołania. 

2) Wspomniał także, że zakończony został nabór radnych Młodzieżowego Sejmiku II 

kadencji. Kapituła złożona z radnych I kadencji zarekomendowała listę 33 osób, którą 

18 czerwca br. Zarząd Województwa zatwierdził w drodze uchwały. Młodzież 

rozpocznie pracę w II połowie lipca, kiedy planowane jest odbycie I sesji.  

3) Otrzymał podziękowania dla wszystkich radnych od Zastępcy Komendanta 

Wojewódzkiej Straży Pożarnej pana Grzegorza Rajcy w imieniu wszystkich jednostek 

Straży Pożarnej, które dostały dofinansowanie.    

 

Radny Arkadiusz Bąk zaproponował, aby skorzystać z Internetu światłowodowego w celu 

uniknięcia  zakłóceń podczas niesprzyjających warunków pogodowych. 

 

Ad 38. 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie XXII sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego.  

 

   Przewodniczący Sejmiku 

 

 

                                                                    Andrzej Pruś 

 

 

Sekretarze obrad: 

Radny Grzegorz Banaś                                             Radny Arkadiusz Bąk 

 

                                                              

………………………….                                                                       …………………………… 
 

 

 

 

Protokół sporządzili:  

Edyta Domagała 

Robert Świstak 


